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Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Dzi�kuj� Pani Dyrektor. Otwieram dyskusj�. Kto z Pa�stwa Radnych chciał zabra� głos?

Dzi�kuj�. Stwierdzam, �e Rada odbyła pierwsze czytanie projektu uchwały według druku nr

419. W zwi�zku z wnioskiem o odst�pienie od drugiego czytania okre�lam termin

wprowadzenia autopoprawek na godzin� 17,oo, termin zgłaszania poprawek ostateczny na

godzin� 17,10.

Kolejny druk to jest:

NADANIE IMIENIA SALI OBRAD RADY MIASTA KRAKOWA

Projekt Grupy Radnych, druk nr 363, pierwsze czytanie, referuje Pani Radna Gra�yna

Fijałkowska. Mamy tu oczywi�cie równie� opini� Pana Prezydenta z poprawkami, uprzejmie

prosz� Pani Radna Gra�yna Fijałkowska.

Radna – p. G. Fijałkowska
Panie Prezydencie! Panie Przewodnicz�cy!

Szanowni Pa�stwo!

Ja chciałam si� odnie�� do druku nr 363 w sprawie projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w

sprawie nadania imienia sali obrad Rady Miasta i nazwanie sali imieniem Stanisława

Wyspia�skiego. Stanisław Wyspia�ski był postaci� bardzo zwi�zan� z Krakowem, był

genialnym twórc� i wydaje mi si�, �e nie trzeba przybli�a� tego co robił w ci�gu swojego

�ycia bo raczej wszyscy na ten temat wiedz� w ka�dym razie na pewno jest to wielce

szacowna posta�. Nazwanie jej imieniem sali obrad, która do tej pory nie miała imienia

b�dzie wyrazem naszego szacunku dla jego twórczo�ci. W tym roku mija 100 rocznica jego

�mierci i Pa�stwo Radni, wszyscy, którzy byli obecni na sesji wtedy kiedy zbierałam podpisy

zgodzili si� na t� nazw�. Poniewa� wpłyn�ła opinia od Prezydenta Miasta Krakowa z tak�

mał� poprawk� dotycz�c� zmiany praktycznie jednego słowa, �e zamiast nadaje si� nazw�

sali obrad im. Stanisława Wyspia�skiego zmiana polega na wpisaniu wyra�a si� wol� nadania

sali obrad miasta Krakowa im. Stanisława Wyspia�skiego, to chciałam t� poprawk� przyj��

autopoprawk�. Dzi�kuj� bardzo.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Dzi�kuj� bardzo. Chciałem tylko Pa�stwu Radnym przypomnie�, �e Komisja Kultury

Promocji i Ochrony Zabytków pozytywnie zaopiniowała powy�szy druk. Otwieram dyskusj�.

Czy kto� z Pa�stwa Radnych chciał zabra� głos w temacie projektu uchwały? Stwierdzam, �e

Rada odbyła pierwsze czytanie projektu uchwały według druku nr 363, głosowanie ł�cznie z

wnioskiem o odst�pienie od drugiego czytania w bloku głosowa�. Termin wprowadzenia

autopoprawek na godzin� 17,oo, ustalam ostateczny termin zgłaszania poprawek na godzin�

17,10.

Przechodzimy do kolejnego druku:

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO OBSZARU „KOBIERZYN – ZALESIE”

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 379, pierwsze czytanie, referuje Pani

Dyrektor Magdalena Ja�kiewicz, uprzejmie prosz�.
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Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz
Panie Przewodnicz�cy! Szanowni Pa�stwo Radni!

Plan miejscowy zagospodarowania przestrzennego Kobierzyn – Zalesie był prezentowany na

ubiegłej sesji wraz z  planem Ruczaj – Zaborze poniewa�  te dwa opracowania s� integralnie

ze sob� powi�zane w sensie merytorycznym, w sensie przestrzennym natomiast maj�

rozdzielone procedury planistyczne. Procedura planu Kobierzyn – Zalesie rozpocz�ła si� w

maju 2005 roku i przebiegała zgodnie z ustaw� o planowaniu i zagospodarowaniu

przestrzennym, a zatem przygotowany projekt planu wraz z prognozami uzyskał wymagane

uzgodnienia, został nast�pnie wyło�ony do publicznego wgl�du i w trakcie wyło�enia planu

do publicznego wgl�du zostały zło�one uwagi. Tych uwag zło�ono 238, w tym kilka uwag

grupowych, cz��� z tych uwag obejmowała szereg obejmowała szereg ró�nych problemów, w

sumie rozpatrzono 517 punktów zwartych w tych 238 uwagach, z czego uwzgl�dniono 145

punktów,250 pozostało  nieuwzgl�dnionych, a cz��ciowo uwzgl�dniono 122 punktów uwag.

Zgodnie z wymaganiami ustawy projekt planu wraz z uwagami uwzgl�dnionymi przez Pana

Prezydenta zostanie przedstawiony Pa�stwu do uchwalenia a informacje o uwagach, które

zostały nieuwzgl�dnione przedstawi główny projektant planu Pani Ewa Gruszczy�ska, która

przedstawi Pa�stwo pokrótce grupy uwag i powody dla, których one nie zostały

uwzgl�dnione w projekcie przedstawionym Pa�stwu do uchwalenia. Dzi�kuj�.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Dzi�kuj� bardzo. Bardzo prosz�.

Pani Ewa Gruszczy�ska
Panie Przewodnicz�cy! Wysoka Rado!

Panie Prezydencie!

Mam przyjemno�� prezentowa� Pa�stwu drugi plan, który przylega do planu Ruczaj –

Zaborze tak jak ju� powiedziała Pani Dyrektor Ja�kiewicz. Poprzedni plan to 93 hektary,

nast�pny plan Kobierzyn – Zalesie to 333 hektary, w sumie 430 hektarów obszaru głównie

przeznaczonego dla zabudowy mieszkaniowej, w której musimy zdefiniowa� układ

komunikacyjny, który by ten obszar w sposób prawidłowy obsłu�ył. Je�li chodzi o uwagi

składane to tutaj zetkn�ły oczekiwania mieszka�ców, którzy ten teren ju� zamieszkuj�,

wła�cicieli działek, którzy chcieliby sami realizowa� swoje inwestycje, głównie

mieszkaniowe, czasem usługowe oraz interesy deweleporów, którzy skupili tereny, albo nadal

je skupuj� i chcieliby w sposób maksymalny je zabudowa� �eby w sposób najbardziej dla

siebie ekonomiczny uzyska� ilo�� metrów powierzchni u�ytkowej mieszka� na tym terenie.

W tym styku, tych interesów starali�my si� to wszystko dogra� i wywa�y� wła�ciwy rozwój

tego terenu. Je�li chodzi o uwagi jakie tutaj, grupowo postaram si� w sposób skrótowy

omówi�, a b�d� Pa�stwo potem jako�� wnikliwie si� do tego odnie�� w zapytaniach.

Chciałabym mo�e od strony północnej i w sprawie ulicy Zachodniej, któr� poruszali�my ju�

w planie Ruczaj – Zaborze, czyli sprawa poł�czenia tego odcinka, który powinien w swoim

zaraniu zosta� zrealizowany, natomiast w tej chwili cz��� jego terenu jest planem Ruczaj –

Zaborze, a cz��� Kobierzyn – Zalesie. W tym terenie po zachodniej stronie proponowany

skwer zieleni został w styczniu tego roku odwłaszczony, ludzie odzyskali swoj� własno�� i

dlatego uwagi zostały tu uwzgl�dnione i wł�czone w teren zabudowy mieszkaniowo

usługowo-usługowej i wielorodzinnej, przy czym fragmenty tych działek w cz��ci wschodniej

potrzebne s� wła�nie do zrealizowania tego brakuj�cego odcinka. Dlatego te cz��ci, tych

działek, które s� do tego potrzebne zostały przez Prezydenta nieuwzgl�dnione. Natomiast je�li

chodzi o grupy uwag składane wzdłu� ul. Nowoobozowej  tutaj, która przebiega przez ten

teren w dłu�szym odcinku ani�eli w temacie Ruczaj – Zaborze a� do ul  Zawiłej ze
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skorygowaniem jej odcinek wylotu do Zawiłej, który obecnie jest tutaj w tym miejscu, to

grupuj� si� tutaj nast�puj�ce uwagi. Cz��� mieszka�ców, którzy s� na tym odcinku w rejonie

Pszczelnej składali uwagi a�eby maksymalnie oszcz�dzi� ich działki, które si�gaj� tutaj

północnej, zawieraj� si� w północnej granicach ich teren, ich własno�ci natomiast fragmenty z

nich s� potrzebne dla przebiegu Nowoobozowej. Po przeanalizowaniu ich uwag cz��ciowo

zostały uwzgl�dnione, a w pewnym zakresie nie, czyli tutaj pewne korekty małe nast�piły w

projekcie planu w stosunku do tego, który był prezentowany na wyło�eniu. Nast�pnie

przebiegiem dalej id�c ul. Nowoobozowej w kierunku potoku młynnego kobierzy�skiego

mamy spraw� inwestora, który jest wła�cicielem tego terenu, który cz��ciowo wchodzi w

przebieg trasy ulicy zbiorczej Nowoobozowej przy czym inwestor oczywi�cie inwestor

zainteresowany był odsuni�ciem przebiegu drogi ze swoich terenów i wej�ciem na tereny po

jej zachodniej stronie. Natomiast te uwagi zostały tutaj w stosunku do inwestora  w tym

zakresie i jego zakresów nieuwzgl�dnione, natomiast w północnej cz��ci o to co walczyli

prywatni wła�ciciele w pewnym zakresie cz��ciowo uwagi zostały ich uwzgl�dnione, cz���

pozostała nieuwzgl�dniona, poniewa� projektowana jest tutaj droga na poł�czeniu

Kobierzy�skiej z Nowoobozow�. Nast�pnie dalej przebiegaj�c s� to tereny potrzebne pod

przebieg ten drogi, w cz��ci południowej jest jej przew��enie ze wzgl�du na istniej�c�

powstał� w ostatnich latach zabudow� wielorodzinn�. W rejonie potoku młynnego

kobierzy�skiego tutaj jest zespół istniej�cej zabudowy jednorodzinnej, składane były uwagi

przeciwko tam planom inwestorów, którzy nad potokiem chcieli zrealizowa� zabudow� o

wy�szej intensywno�ci i dlatego uwagi zło�one przez mieszka�ców s� cz��ciowo.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Bardzo przepraszam pani dyrektor ale bardzo prosz� Pa�stwa Radnych o wyciszenie, bo

przecie� ta pani mówi generalnie, przepraszam do siebie, taka jest moja uwaga. Bardzo

prosz�.

Pani Ewa Gruszczy�ska
Dzi�kuj�. Cz��ciowo uwagi tych mieszka�ców zostały uwzgl�dnione przez to, �e

wprowadzono ograniczenia dla tej zabudowy je�li chodzi o jej wysoko�� i o oddalenie od

potoku młynnego kobierzy�skiego natomiast uwagi oczywi�cie składane odwrotnie przez

inwestorów w tym zakresie s� uwzgl�dnione co do ich podwy�szenia wysoko�ci, zwi�kszenia

intensywno�ci zabudowy. Tak samo i dla inwestorów, którzy tutaj s� ju� wła�cicielami tych

terenów po południowej stronie potoku młynnego kobierzy�skiego. W zakresie cz��ci terenu,

która jest przeznaczona pod ziele� urz�dzon�, parkow�, która ł�czy si� z masywem lasu

borkowskiego ale w ewidencji gruntów jest to teren nie lasu tylko u�ytku rolnego, mocno

zaro�ni�tego zieleni� wysok� i zakrzewieniami, cz��ciowo po rozwa�eniu uwag jakie tutaj

wpłyn�ły zostały one cz��ciowo uwzgl�dnione i w pewnym zakresie wprowadzone nowe

tereny, natomiast wi�ksze zakusy inwestycyjne zostały ograniczone w sposób wywa�ony po

przeanalizowaniu i wizjach w terenie. Nast�pnie chciałabym mo�e krótko wspomnie� o

sprawie w rejonie i terenów zieleni nad stawami w okolicy ul. Szuwarowej i terenów sportu,

które po zgłoszeniu uwag zostały cz��ciowo dla sportu i rekreacji hipicznej ograniczone i

został wydzielony teren 3.US poniewa� pojawił si� wła�ciciel terenu od tej ulicy a� do

Kobierzy�skiej, który zainteresowany jest realizacj� obiektów usługowych, sportowych

ogólnie dost�pnych dla mieszka�ców komercyjnych. Natomiast teren zieleni nad stawami

wraz z fragment terenu, który nale�y do Klubu Jazdy Konnej został wł�czony w

ogólnomiejsk� ziele� do zagospodarowania urz�dzeniami zwi�zanymi z rekreacj� nadwodn�.

Natomiast tutaj jeszcze w południowej cz��ci teren w znacznej mierze pokazany jako

kompleks, mo�e poka�� tutaj te zielenie, które s� w kolorze kojarzone prawda z rekreacj� one
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cz��ciowo po uwzgl�dnieniu uwag inwestora, tego nowego wła�ciciela zostały dopuszczone

pod obiekty i urz�dzenia sportowo-rekreacyjne z realizacj� parku wodnego. Natomiast je�li

chodzi jeszcze o grup� uwag, która spotkała si� z do�� znacznym sprzeciwem poniewa� po

wschodniej stronie ul. Kobierzy�skiej zgodnie z �yczeniem mieszka�ców na etapie składania

wniosków i wnioskami rady dzielnicy aby utworzy� zespół zieleni na wyło�eniu do

publicznego wgl�du to całe j�dro było pokazane jako ziele� ogólnie dost�pna publiczna.

Jednak�e poniewa� było to wskazane na terenach w oparciu o zespoły zielenie wysokiej

istniej�cej jeszcze niezabudowanej natomiast s� to tereny prywatne i dlatego w wyniku

rozpatrzenia uwag cz��ciowo zostały one uwzgl�dnione. Jest to cały ten zespół, poniewa�

propozycja jednego z wła�cicieli była czemu nie ł�czymy ul. Nowoobozowej z Kobierzy�sk�

gdy taka mo�liwo�� jest, wykorzystane zostały działki gminne zgodnie z jego sugesti�

poniewa� taki szkic do swojej uwagi doł�czył. Zgodnie z t� propozycj� po przeanalizowaniu

wprowadzona została droga dojazdowa, która ze wzgl�du na to, �e cz��ciowa biegnie po

terenach gminnych, a cz��ciowa po działkach wła�nie akurat tego wła�ciciela i innych

wła�cicieli, którzy s� zainteresowani uruchomieniem terenów budowlanych została ona

przeprowadzona i oddzielona pasem zieleni od istniej�cej z tego wzgl�du nie powoduje to

konieczno�ci ponownego wyło�enia poniewa� b�dzie ona słu�yła interesom czyli obsługi tych

nowo powstaj�cych terenów, tych wła�cicieli, którzy składali uwagi. Jedynie �rodkowa cz���

w oparciu o zespół zieleni wysokiej o najwi�kszych warto�ciach i to w południowej cz��ci

pozostaje terenem zieleni urz�dzonej, ten najwi�kszy fragment prawie półtora hektara

pozostaje pod urz�dzenie parku miejskiego i w tym zakresie s� te uwagi nieuwzgl�dnione

tych wła�cicieli. Natomiast w cz��ci dalszej wzdłu� ul. Lubostro�  tu gdzie na północy

realizuje si� osiedle europejskie i w  tej chwili weszło jeszcze na południow� stron� ul.

Lubostro�  były grupowo składane uwagi aby na terenach gminnych, to jest ta działka i ta

działka to s� tereny gminne, na których w cz��ci ju� jest plan realizacyjny lokalizacyjny

lokalizowania przedszkola, natomiast reszta terenów jest tutaj cz��ciowo prywatnych. Grupa

uwag była skupiona na tym �eby w cało�ci tereny gminne przeznaczy po ziele� dla

mieszka�ców. Natomiast poniewa� w studium uwarunkowa� były zapisy dotycz�ce terenów

gminnych, �e s� potrzeby realizacji potrzeb mieszkaniowych przez gmin� w oparciu o to,

powstaje ju� w tej chwili osiedle przy ul. Magnolii, które w grudniu b�dzie zasiedlane. Tereny

cz��ciowo pomi�dzy ul. Lubostro�,  a nowo  projektowan� dojazdow� s� przeznaczane

wła�ciwe pod zabudow� dla potrzeb gminy, natomiast pozostała cz��� tak jak ludzie wła�nie

o to wnosili jest pozostawiana w usługi publiczne z zakresu o�rodka zdrowia, kultury i sportu.

Tak�e te uwagi zostały tylko cz��ciowo  uwzgl�dnione, a cz��ciowo nie. Natomiast je�li

chodzi o zachodni� cz��� tego obszaru to co wszystko si� dzieje na północ ulicy

projektowanej, dojazdowej w rejonie cmentarza Czerwone Maki to s� wszystko budynki

wielorodzinne dopuszczone do wysoko�ci 6 kondygnacji, a poni�ej w strefie przedmie�� tylko

do 4 kondygnacji do 14 metrów. Dlatego uwagi wszystkie, które si� tutaj pojawiły o

podniesienie wysoko�ci budynku w tej strefie przedmie�cia zostały nieuwzgl�dnione, ta

wysoko�� jest tu ni�sza. Jest to teren poło�ony z przedpolem widokowym na teren Sowi�ca,

na Bielany natomiast tutaj jeszcze chciałabym Pa�stwu zasygnalizowa� problem całego tego

terenu, który w studium jest terenem otwartym i pozostaje u nas w u�ytkowaniu rolniczym

jako zapewnienie ci�gów powi�za� ekologicznych, przemieszczania si� zwierz�t i zgodnie ze

studium plan miejscowy musi by� zgodny wi�c tak zostało to tutaj okre�lone. W cz��ci

zachodniej były jeszcze uwagi składane równie� o zintensyfikowanie zabudowy jaka tu

powstaje. Zabudowa ta powstaje o niskiej intensywno�ci 3 do 9 mieszka� z 55 % udziałem

zieleni. Jeszcze tylko napomkn� to co mówiłam tutaj o j�drze tym zielonym, które zostało w

pewien sposób ograniczone natomiast zabudowa, która została tu dopuszczona ma w zapisie

50 % powierzchni biologicznie czynnej w zagospodarowaniu terenu inwestycji i s� to domy 3
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– 9 mieszka�, a wi�c takie ton�ce w zieleni. Przy analizowaniu tego udziału powierzchni

biologicznie czynnej po prostu ten kontakt z zieleni� jest dla ogółu mieszka�ców wi�kszy. To

mo�e pokrótce tyle. Dzi�kuj� Pa�stwu.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Dzi�kuj� bardzo. Pan kierownik – nie. Dobrze. Otwieram dyskusj�. Kto z Pa�stwa Radnych

chce zabra� głos? Ja tylko przypominam, �e jeste�my w bardzo wa�nym punkcie uchwalenie

miejscowego planu zagospodarowania. Bardzo Pa�stwa Radnych prosz� o zabranie to jest

teraz najwy�szy czas. Dzi�kuj�. Stwierdzam, �e Rada odbyła pierwsze czytanie projektu

uchwały według druku nr 379. Na wniosek niektórych Pa�stwa Radnych okre�lam termin

wprowadzenia autopoprawek na 28 listopada, godzina 15,oo, ostateczny termin zgłaszania

poprawek na 30 listopada, godzina 15,oo.

Kolejny druk:

WYRA	ENIE ZGODY NA SPRZEDA	 W DRODZE PRZETARGU USTNEGO
NIEOGRANICZONEGO NIEZABUDOWANEJ NIERUCHOMO�CI GRUNTOWEJ
STANOWI�CEJ WŁASNO�
 GMINY KRAKÓW POŁO	ONEJ W KRAKOWIE
PRZY UL. GWARNEJ

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 369, pierwsze czytanie. Bardzo prosz� o

zreferowanie Pani� Dyrektor Mart� Witkowicz.

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz
Panie Przewodnicz�cy! Panie Prezydencie!

Szanowni Pa�stwo Radni!

Projekt uchwały według druku nr 369 dotycz�cy wyra�enia zgody na sprzeda� w drodze

przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomo�ci niezabudowanej poło�onej przy ul.

Gwarnej był przedmiotem pierwszego czytania, do projektu uchwały nie wpłyn�ły poprawki,

ani te� autopoprawki, druk uzyskał pozytywne opinie komisji merytorycznych. Dzi�kuj�.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał
Dzi�kuj� bardzo. Chciałem Pa�stwa Radnych poinformowa�, �e mamy opini� Komisji

Mienia i  Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Krakowa, ta opinia jest pozytywna, 8 głosów

za. Otwieram dyskusj� kto z Pa�stwa Radnych za rozpocz�ciem dyskusji? Nie ma. Dzi�kuj�.

Stwierdzam, �e Rada odbyła pierwsze czytanie projektu uchwały według druk nr 369.

Okre�lam termin wprowadzenia autopoprawek na 13 listopada, godzina 15,oo, ostateczny

termin zło�enia poprawek na 15 listopada godzina 15,oo.

Kolejny druk:

WYRA	ENIE ZGODY NA SPRZEDA	 W DRODZE PRZETARGU USTNEGO
NIEOGRANICZONEGO UDZIAŁU GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW
WYNOSZ�CEGO 1/4 CZ��CI NIEZABUDOWANEJ NIERUCHOMO�CI
GRUNTOWEJ, POŁ0	ONEJ W KRAKOWIE PRZY UL. POCIESZKA

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 370, pierwsze czytanie. Bardzo prosz�

Pani Dyrektor Marta Witkowicz.


